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Referat fra Styremøte 9. juni 2015 

 

Fremmøtte:  Arne Henry Grottvik, Petter Hareide, Narve Susort og Svein Nilsen. 

Styret var vedtaksført. 

Forfall: Jarle Husby og Kjetil Toth 
 
Ikke møtt:  Oddny Jøsang 
 

 

1. Dugnader. Hva er gjort og hva skal vi prioritere videre 
a. Vedtak: På de dugnadene som gjenstår prioriterer styret og ferdigstille bodene 

samt taket over inngangsdøra. Arne Henry tar ansvaret for informasjonstavle og 
oppslag om gjesteplasser etcArbeidet med å støype dekke til kaien utsettes til 

våren 2016 
 
2. St. Hans feiring. 

a. Både Svein og Henriette er bortreist den helgen hvor dette er planlagt. Arne Henry 

kontakter velforeningen hvordan dette sal løses og eventuelt ber om andre 
frivillige til å påta seg oppgaven med å lage til St. Hans 

 
3. En uformell oversikt over økonomien 

a. Økonomien i foreningen er akseptabel. Det er ikke rom for de store sprellene eller 
om det skulle komme store uforutsette hendelser.  

 
4. Krav fra kommunen om vannmåler og vannavgift 

a. Kommunen har frafalt kravet om tilknytningsavgift og har skriftlig bekreftet at 

krav om vannmåler er gjort for alle båtforeninger i vårt område. Kommunen sitt 
krav er installering av vannmåler og den årlige fast vannavgiften på ca kr 950,-. 

Prisen pr. m³ forbrukt vann er kr 15,30. Styret godtar kommunens krav og hus 

ansvarlig Arne Henry kontakter rørlegger for montering av vannmåler 
 
5. Møte med interim komitéen for bryggeutvidelse. Hva er gjort og veien videre 

a. Komiteen hadde ikke anledning til å møte. Styreleder tar kontakt med denne og får en 
oversikt over hva som er gjort frem til nå og hvilke planer komiteen har kommet frem til 

 
Arne Henry Grottvik (sign) 

Styreleder/referent 


